

條款及細則:

- 1. 此優惠由即日起至 2025 年 12 月 31 日。
- 2. 單一消費滿港幣\$800 或以上即可享免費送貨服務,送貨範圍包括香港島、九龍、 新界、東涌、愉景灣及馬灣。如單一消費未滿港幣\$800 須收取港幣\$60 運費。
- 3. 所有訂單須視乎相關貨品的供應情況再作最後確認。倘若雲窖 MyiCellar 未能提供 任何已訂購之產品或服務, 雲窖 MyiCellar 有權拒絕接受該訂單。
- 4. 雲窖 MyiCellar 會在下單後三個工作天內聯絡客戶確定訂單的供應存貨和價格。
- 5. 此優惠不可與任何其他推廣活動或優惠折扣同時使用。
- 6. 如有任何查詢,請致電雲窖 MyiCellar (電話號碼: 6289 1140)。
- 7. 根據香港法律,不可售賣酒精類飲品(令人醺醉的酒類)予18歲以下人士。
- 8. 其他條款及細則, 請瀏覽 <u>www.myicellar.com/terms-and-condition.html</u>。
- 此優惠由相關服務/產品供應商提供,和記電話有限公司(「本公司」)對一切有關 此優惠提供之服務/產品恕不承擔任何責任及/或賠償。
- 10. 本公司保留隨時修改本優惠之條款及細則以及終止優惠而不作另行通知。
- 11. 如有任何爭議,本公司及雲窖 MyiCellar 保留最終決定權。



Fine wine privileges at MyiCellar

Terms and conditions:

- 1. This offer is valid from now until 31 December 2025.
- 2. Free delivery applies to single purchases of HK\$800 or above at addresses on Hong Kong Island, Kowloon, New Territories, Tung Chung, Discovery Bay and Ma Wan. A HK\$60 delivery charge will apply for purchases below HK\$800.
- 3. All orders are subject to final availability confirmation and MyiCellar reserves the right to reject the orders if requested products or services are unavailable.
- 4. MyiCellar will confirm stock availability and pricing within three working days.
- 5. This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers or discounts.
- 6. For enquiries, please contact MyiCellar on 6289 1140.
- 7. Under the law of Hong Kong, it is illegal to sell alcoholic beverages (intoxicating liquor) to persons below the age of 18.
- 8. Other terms and conditions, please visit <u>www.myicellar.com/terms-and-</u> <u>condition.html</u> for details.
- 9. Hutchison Telephone Company Limited ("The Company") is neither the provider nor supplier of this offer and accepts no responsibility for related services or products.
- 10. The Company reserves the right to cancel, revise, suspend or terminate any part of this promotion without prior notice or reason.
- 11. In case of disputes, the decision of The Company and MyiCellar are final and conclusive.